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vstupujeme do posledního měsíce v roce. Měsíce plného očekávání, ra-
dosti, splněných přání, pohody a klidu. Ano, tohle všechno máme neodmysli-
telně spojeno s vánočními svátky. Bohužel jako mnoho dalších věcí, tak
i Vánoce s sebou přináší i ty méně radostné okamžiky. Každému z nás se jistě
vybaví naprosto otravný úklid, ženám nekonečné hodiny strávené v kuchyni
při pečení vánočního cukroví a v neposlední řadě celkový shon a stres.

Jako každý jiný rok bychom se za normální situace scházeli se svými
spoluobčany, přáteli, rodinami a dětmi na návsích během slavnostního roz-
svícení vánočního stromku, zpívali koledy, ochutnávali cukroví a popíjeli
punč. V neposlední řadě by mnohé z nás čekal nějaký ten vánoční večírek,
návštěva vánočních trhů ať už v naší jihočeské metropoli nebo kdekoliv jinde.
Bohužel letošní rok si pro nás připravil změnu. Přinesl nám všem nechvalně

známou koronavirovou pandemii, která ovlivňuje celou naší společnost a
v důsledku boje proti této nemoci, musíme žít v souladu s vládními opatření-
mi a nařízeními, které nám bezpochyby zhatí nespočet krásných chvil a zá-
žitků. Bohužel už se stalo a nikdo z nás s tím nic neudělá, proto je potřeba
smířit se s tím, že letošní svátky budou jiné než v letech minulých. Ovšem
to, že budou jiné, neznamená, že budou špatné. Vždyť to nejdůležitější je,
abychom se ve zdraví sešli se svými nejbližšími u štědrovečerní tabule
a u vánočního stromku.

I přes všechna omezení vám přejeme krásný adventní čas, klidné prožití
vánočních svátků v kruhu rodinném a do nového roku hlavně pevné zdraví,
protože je to nejcennější, co člověk v životě má.

zaměstnanci Obce Jílovice a redakční rada zpravodaje
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Vážení občané Jílovicka,
v minulém čísle zpravodaje jsem se věnovala
převážně projektům naší obce. Tentokrát bych se
zaměřila spíše na záležitosti společenské. Po let-
ním uvolnění, kdy se konala celá řada krásných
akcí, včetně těch pouťových, jsme nabývali do-
jmu, že se vše vrací do normálu.

V září se děti mohly vrátit do školy a zdálo se,
že naváží na výuku v podobě, na jakou jsme zvyk-
lí. Bohužel ne nadlouho, neboť s podzimem přišla
takzvaná druhá vlna epidemie koronaviru, která
postupně opět omezila náš život v nejrůznějších
oblastech a kulturní a společenský život se téměř
zastavil. Tolik jsme se těšili na oblíbené adventní
akce spojené s rozsvícením vánočních stromů
v našich obcích a nakonec to vypadá, že se budou
rozsvicovat bez účasti občanů. V ohrožení jsou i
tradiční Mikulášské akce a čertovský rej.

Snad se je podaří alespoň v nějaké podobě za-
chovat, neboť některé děti návštěvu těchto nad-
pozemských bytostí velmi potřebují. Nejspíše
nebudeme moci uspořádat ani vánoční posezení
v DPS, které je pro mě vždy milým setkáním
s našimi seniory a v kostele si neposlechneme
vystoupení našich dětí, jež s nimi každoročně
připravují učitelé ze ZUŠ Trhové Sviny.

Ač se do konce tohoto roku pravděpodobně při
společenských příležitostech nepotkáme, věřím,
že si každý vytvoří tu pravou atmosféru Vánoc
v prostředí svého domova. Možná je načase učit
se větší pokoře, trpělivosti, skromnosti a vděč-
nosti za to co máme. V této nejisté a neklidné do-
bě hledat klid a radost ve zdánlivě obyčejných
věcech, v přírodě, v úsměvech našich blízkých…

Dovolte mi, abych vám závěrem popřála krás-
né Vánoce plné pohody a dobré nálady a v příštím
roce snad na viděnou při některé z plánovaných
kulturních akcí.

Ing. Lucie Beránková

Body projednávané jílovickým obecním
zastupitelstvem dne 23. 9. 2020
n Úprava chodníků, zábradlí a zpevněných ploch

před ZŠ a MŠ Jílovice a před školní jídel-
nou. Práce provede firma VIDOX s.r.o., IČ:
25160168, zábradlí dodá Miroslav Turek, Míru
221, 378 21 Kardašova Řečice, IČ: 76007294.

n Nové jednání o umístění multifunkčního hřiště
v Jílovicích. Z řad veřejnosti se ozývá stále ví-
ce hlasů, které nesouhlasí s umístěním hřiště
dle původního usnesení zastupitelstva obce.
Na minulém zasedání zastupitelstva vzešel ná-
vrh zahájit jednání ohledně odkoupení pozem-
ků p.č. 1703/3, 1703/39 a 81 v k.ú. Jílovice
u Trhových Svinů (nemovitost pod bytovka-
mi). Majitelka uvažuje o prodeji Obci Jílovi-
ce. Po scelení s okolními pozemky v majetku
Obce Jílovice by byly vhodné pro výstavbu
multifunkčního hřiště o velikosti 16 x 32 m
a vyhovovala by i poloha pozemků v blízkosti
školy. Zastupitelé berou na vědomí, že v pří-
padě neúspěchu nebo pozdního uzavření
smlouvy o koupi pozemků, nebude možné
včas vypracovat projekt a žádat o dotaci.

n Žádosti o koupi pozemků:

A) Opakované projednání žádosti o odkoupení
části pozemku p.č. 1818/1 v k.ú. Kojákovi-
ce o velikosti cca 95,3 m2. Důvodem je
zjednodušení řešení oplocení pozemku ža-
datele, neboť stávající hranice probíhá ve
svahu. Zastupitelstvo obce schvaluje zve-
řejnění části pozemku p.č. 1818/1 v k.ú.
Kojákovice o velikosti cca 95,3 m2 k prode-
ji. V případě, že bude schválen následně i
prodej, bude do kupní smlouvy zapracová-
na podmínka posunutí plotu na p.č. 64/2
v k.ú. Kojákovice kvůli opravě humenní
cesty.

B) Opakované projednání žádosti o od-
koupení části pozemku p.č. 1178/50
v k.ú. Lipnice u Kojákovic o výměře cca
65 m2, který sousedí s pozemkem žada-
telů, neboť by rádi zvětšili vzdálenost
chaty od hranice sousedního pozemku a
chtějí pozemek udržovat. Dále žádají
o odkoupení pozemku p.č. 1178/3 v k.ú.
Lipnice u Kojákovic o výměře 105 m2,
který slouží jako výlučná přístupová ces-
ta k pozemku žadatelů. Zastupitelstvo
obce revokuje usnesení č. 241/2020 ze
dne 24. 6. 2020 a dále schvaluje zveřej-
nění části pozemku p.č. 1178/50 v k.ú.
Lipnice u Kojákovic o výměře cca 65 m2

a pozemku p.č. 1178/3 v k.ú. Lipnice
u Kojákovic o výměře 105 m2 k prodeji
za podmínky, že žadatelé doloží písem-
ný souhlas všech sousedů chat č.e. 11,
12, 14 a 21. Dále nechají vypracovat
geometrický plán pro rozdělení pozemku
p.č. 1178/50 v k.ú. Lipnice u Kojákovic,
který bude podkladem pro zveřejnění.

C) Žádost o odkoupení pozemku p.č. 96
o velikosti 38 m2, p.č. 1703/43 o veli-
kosti 58 m2 a části p.č. 1744/1 o velikosti
cca 76 m2 mezi plotem a chodníkem před
chalupou č.p. 48 v k.ú. Jílovice u Trho-
vých Svinů. Žádost o odkoupení po-
zemku p.č. 1243/11 o velikosti 105 m2

v k.ú. Vlachnovice. Zastupitelstvo obce
schvaluje zveřejnění pozemku p.č. 96
o velikosti 38 m2, p.č. 1703/43 o veli-
kosti 58 m2 v k.ú. Jílovice u Trhových
Svinů a pozemku p.č. 1243/11 o velikosti
105 m2 v k.ú. Vlachnovice k prodeji. Dále
zastupitelstvo obce neschvaluje zveřejně-
ní části pozemku p.č. 1744/1 o velikosti
cca 76 m2 mezi plotem a chodníkem

pokračování na str. 3
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před chalupou č.p. 48 v k.ú. Jílovice u Tr-
hových Svinů k prodeji, neboť na pozemku
se nachází obecní kanalizace a část školní
zahrady.

D) Žádost o odkoupení části pozemku p.č.
1247/4 o velikosti cca 480 m2 v k.ú. Lipnice
u Kojákovic. V dané lokalitě žadatelé vlast-
ní rekreační objekt parc. č. st. 197 v k.ú.
Bor a rádi by vlastnili pozemek, kde by
mohli mít prostor pro zázemí k rekreační-
mu objektu. Zastupitelstvo obce neschva-
luje zveřejnění části pozemku p.č. 1247/4
o velikosti cca 480 m2 v k.ú. Lipnice u Ko-
jákovic k prodeji.

E) Žádost o odkoupení části pozemku p.č.
530/5 o velikosti 36 m2 v k.ú. Kramolín
u Kojákovic dle GP 190-80/2020. Jedná se
o část pozemku, která zasahuje do oploce-
né zahrady žadatelů. Zastupitelstvo obce
schvaluje zveřejnění části pozemku p.č.
530/5 o velikosti 36 m2 v k.ú. Kramolín
u Kojákovic dle GP 190-80/2020 k prodeji.

F) Žádost o odkoupení pozemku p.č. 1210/38
o velikosti 90 m2 v k.ú. Vlachnovice. Poze-
mek se nachází přes komunikaci naproti
chatě č.p. 6 ve vlastnictví žadatele a žada-
tel ho pravidelně seká a odklízí zde odpad-
ky, aby nevznikla skládka. Zastupitelstvo
obce neschvaluje zveřejnění pozemku p.č.
1210/38 o velikosti 90 m2 v k.ú. Vlachno-
vice k prodeji.

G) Žádost o odkoupení pozemku p.č. 1231/3
o velikosti 54 m2 v k.ú. Vlachnovice. Ža-
datelé jsou vlastníky nemovitosti č.p. 10,
jejíž součástí je původní oplocení a část
oploceného pozemku je ve vlastnictví Ob-
ce Jílovice. Zastupitelstvo obce schvaluje
zveřejnění pozemku p.č. 1231/3 o velikosti
54 m2 v k.ú. Vlachnovice k prodeji poté, co
bude zjištěno, zda je celý pozemek skuteč-
ně součástí původního oplocení.

n Prodej pozemků:
A) Zastupitelstvo obce schvaluje prodej po-

zemků p.č. 530/5 o výměře 499 m2 dle GP
190-80/2020, p.č. 111/60 o výměře 60 m2 a
p.č. 527/164 o výměře 43 m2 v k.ú. Kra-
molín u Kojákovic za cenu 22,- Kč/m2. Po-
zemky byly zveřejněny k prodeji na úřední
desce obce od 20. 7. 2020 do 5. 8. 2020.

B) Zastupitelstvo obce schvaluje prodej po-
zemků p.č. 42/5 o výměře 3 m2 a 1703/80
o výměře 3 m2 v k.ú. Jílovice u T. S., které
vzniknou oddělením od pozemků p.č. 42/1
a 1703/28 dle GP 757-134/2020 v k.ú. Jílo-
vice u T. S., za cenu 290,- Kč/m2 plus DPH
v zákonné výši jediným zájemcům. Poze-
mky byly zveřejněny k prodeji na úřední
desce obce od 4. 8. 2020 do 20. 8. 2020.

n Soukromé pozemky pod silnicí v Nepomuku –
31. 12. 2020 končí pacht. Jedná se o pozemky
p.č. 3230/2 o výměře 42 m2, 3230/3 o výměře
27 m2, část pozemku p.č. 3009/1 o výměře
360 m2 v k.ú. Šalmanovice. Pozemky se nachá-
zí pod silnicí v Nepomuku, která byla oprave-
na s přispěním dotace, a tudíž byly s majiteli

soukromých pozemků sepsány pachtovní
smlouvy. Zastupitelstvo obce schvaluje za-
hájení jednání o koupi, případně směně,
s majiteli soukromých pozemků pod silnicí
v Nepomuku.

n Návrh k projednání určité formy odměny pro
občany, kteří se dobrovolně a na své náklady
snaží zvelebit okolí naší obce. Návrh zaslala
paní Dagmar Horáková, Jílovice. Vzhledem
k obtížnosti hodnocení a stanovení formy od-
měny pro občany, kteří se dobrovolně a na své
náklady snaží zvelebit okolí naší obce, nebude
zastupitelstvo k tomuto kroku přistupovat.
Kdokoli má možnost ocenit práci svých spolu-
občanů prostřednictvím zpravodaje, kde bude-
me za příspěvky tohoto charakteru vděčni.

n Výběr dodavatele na dodávku a montáž prů-
myslových sekčních vrat pro akci „Přístavba
garáže pro hasičské auto“. Zastupitelstvo obce
přenechává výběr dodavatele na dodávku a
montáž průmyslových sekčních vrat pro akci
„Přístavba garáže pro hasičské auto“ po dopl-
nění nabídek Radě obce Jílovice.

n Žádost o poskytnutí příspěvku – Hospic sv. Ja-
na N. Neumanna, o.p.s. Hospic žádá o poskyt-
nutí příspěvku na projekt „Smrti netřeba se
bát, dokud hospic může péči dát“ – hospicová
péče pro občany v roce 2021. Výše příspěvku
je 6 000,- Kč. Zastupitelstvo obce neschvaluje
v letošním roce poskytnutí příspěvku ve výši
6 000,- Kč pro Hospic sv. Jana N. Neumanna,
o.p.s.

n Veřejná vyhláška, Oznámení o projednání ná-
vrhu zprávy o uplatňování územního plánu
Borovany.

n Veřejná vyhláška, Opatření obecné povahy
Obce Olešnice – změna č. 2 územního plánu
Olešnice.

n Výběr dodavatele vybavení pro JSDH Kojáko-
vice. Jedná se o vybavení pořizované v rámci
dotace Jihočeského kraje „Nákup vybavení
pro jednotku SDH Kojákovice“ – 3 x zásahové
komplety, 3 x zásahové boty a 7 x zásahové ruka-
vice. Nabídku zaslaly tři firmy: STIMAX Interna-
tional, s.r.o., za cenu 66 968,03 Kč, Haspot.cz –
hasičské potřeby, za cenu 66 917,49 Kč a Požár-
ní bezpečnost s.r.o., za cenu 65 730 Kč. Zastupi-
telstvo obce schvaluje pořízení vybavení pro
JSDH Kojákovice od firmy Požární bezpeč-
nost s.r.o., Královský Vršek 3545/42, 586 01
Jihlava, IČ: 27660940 v hodnotě 65 730 Kč.

n Informace z obce:
– aktuální informace o stavu projednávání

čtyř odpadových zákonů
– dopis SMO ČR k financování municipalit

v následujícím období
– do veřejné zakázky na stavbu vodovodu se

přihlásilo 16 firem
– dotace vodovod
– realizace vrtu H-V-2 – 29. 9. příjezd vrtné

soupravy a přípravné práce, 5. 10. až 9. 10.
náhradní zásobování vodou (pokud se neob-
jeví komplikace)

Úplný zápis z jednání zastupitelstva je umístěn
na webových stránkách obce
www.obecjilovice.cz v sekci – úřední deska, archiv.

V měsících říjnu až prosinci
svá životní jubilea oslavili a oslaví:
¡ Andrej Hudák z Jílovic
¡ Vladislav Vandrovec z Jílovic
¡ Karel Smrž z Jílovic
¡ Ludmila Tomášková z Jílovic
¡ Helena Kadlecová z Jílovic
¡ Judr. Milan Šumbera z Jílovic
¡ František Dvořák z Kojákovic
¡ Emilie Květoňová z Jílovic
¡ Marie Švarcová z Jílovice
¡ Eva Macková z Jílovic
¡ Karel Veverka z Vlachnovic
¡ Miloslava Müllerová z Jílovic
¡ Anežka Candrová z Jílovic
¡ Vlasta Mejdrechová ze Šalmanovic
¡ Marie Kroupová z Kramolína

ŽIVOTNÍ JUBILEUM OSLAVÍ:
Leden 2021
¡ Miroslav Bartizal z Jílovic
¡ Miroslav Kadlec z Jílovic
¡ Mgr. Vladimír Vácha z Jílovic
¡ Josef Měchura z Jílovic
¡ Jiřina Roubínová z Jílovic

Únor 2021
¡ Mudr. Věnceslav Černý z Jílovic
¡ Libuše Zemanová z Kojákovic

Březen 2021
¡ Hana Králová z Jílovic
¡ František Strnad z Kojákovic
¡ Růžena Netrefová ze Šalmanovic
¡ Naděžda Říhová z Jílovic
¡ Stanislav Koranda ze Šalmanovic
¡ Růžena Mlnaříková z Kojákovic

Naposledy jsme se rozloučili:
® s panem Zdeňkem Petrem z Kramolína,

který zemřel ve věku 83 let
® s paní Janou Matuškovou ze Šalmanovic,

která zemřela ve věku 70 let
® s paní Ludmilou Tampírovou z Jílovic,

která zemřela ve věku 81 let
® s panem Vladimírem Duškem

ze Šalmanovic,
který zemřel ve věku 74 let

® s paní Stefanií Livií Meregyovou z Jílovic,
která zemřela ve věku 51 let

® s paní Boženou Popelovou z Jílovic,
která zemřela ve věku 60 let

® s panem Josefem Studeným z Nepomuku,
který zemřel ve věku 79 let

® s paní Irenou Tesařovou z Jílovic,
která zemřela ve věku 63 let

® s panem Tiborem Vavrem z Jílovic,
který zemřel ve věku 58 let

® s panem Adolfem Školkou z Lipnice,
který zemřel ve věku 86 let

® s panem Františkem Mondekem
z Kojákovic, který zemřel ve věku 69 let

V úctě zachováme jejich památku!

(úmrtí od listopadového vydání zpravodaje 2019
do prosincového 2020)

pokračování ze str. 2
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Ò 2. 1. 2021 – Novoroční koncert - Pěvecký spolek Kaplice - 17.00 hodin
- kostel sv. Jakuba Jílovice

Ò 9. 1. 2021 – 1. Farní a orelský ples - 20.00 hodin - KD Jílovice
– k tanci a poslechu hraje Monika

Ò 16. 1. 2021 – Myslivecký bál - 20.00 hodin - KD Šalmanovice
Ò 23. 1. 2021 – Bál spolků - 20.00 hodin - KD Jílovice

– k tanci a poslechu hrají kapela Regent a Monika

Ò 13. 3. 2021 – MDŽ - 17.00 hodin - obecní budova Kojákovice

Ò 20. 3. 2021 – Dětský karneval - 14.00 hodin - KD Jílovice
– odpoledne plné her a soutěží nejen pro děti
– moderuje Luboš Voráček

Naplánované kulturní, společenské a akce pro děti se budou ko-
nat v souladu s epidemiologickou situací a opatřením Vlády ČR.
Případné změny budou zveřejněny na webových stránkách obce,
sociálních sítích a vyhlášeny obecním rozhlasem.
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Téma vybudování vodovodu do místních částí Lipnice, Kramolín a Jílo-
vice nádraží se řeší na obci již řadu let. Nyní jsme konečně dospěli do bodu
těsně před samotnou realizací. Proto bych ráda informovala občany o dal-
ším postupu.

S vodovodem souvisí i realizace náhradního zdroje vody, kterým je Vrt -
H-V-2. Nový vrt je hluboký 50 metrů a dle očekávání je dostatečně vydatný
i kvalitní. Nyní tedy bude probíhat další fáze a tou je výběrové řízení na
zhotovitele nastrojení a připojení vrtu – H-V-2. Teprve po realizaci budeme
moci žádat o proplacení dotace na tuto akci.

V rámci samotné stavby vodovodu nyní probíhá druhé kolo výběro-
vého řízení na zhotovitele. V prvním kole se přihlásilo 16 firem. Jedna
byla vyloučena pro nesplnění kvalifikačních kritérií. Zbylých 15 firem
bylo osloveno, aby podaly nabídky ve lhůtě do 26. 11. 2020. Pokud se
žádná z oslovených firem nebude odvolávat, mohli bychom mít do
konce roku jasno, kdo bude zakázku realizovat. Stavební práce by mě-
ly probíhat v příštím roce, jakmile to klimatické podmínky dovolí. Cel-
ková délka vodovodu bude 12 969,71 m s náklady dle rozpočtu cca
29 000 000 Kč bez DPH.

Co jistě zajímá občany dotčených obcí je možnost připojení na vo-
dovod. Přípojka vody je majetkem každého občana, tudíž si ji ten, kdo
má o ni zájem, hradí sám včetně výkopových prací. Dle stavebního zá-
kona musí být ke každé přípojce vypracován stavební projekt, který
schválí příslušný stavební úřad (Trhové Sviny). Obec Jílovice nabízí
možnost oslovení jednoho projektanta, který bude realizovat projekty
přípojek u zájemců, jež se nahlásí na Obci Jílovice. Cena projektu bude
spravedlivě rozpočítána mezi zájemce. Samotné připojení na vodovod
provede firma PRVOK s.r.o. nebo Jipama s.r.o., se kterými Obec Jílo-
vice spolupracuje při opravách stávajícího vodovodu. Zájemci o přípoj-
ku a společný projekt se mohou již nyní hlásit na obecním úřadě paní
Janě Havelkové.

Ing. Lucie Beránková

Masopusty v Jílovicích a ve spádových obcích se budou konat v sou-
ladu s epidemiologickou situací a opatřením Vlády ČR, případné
změny budou zveřejněny na webových stránkách obce, sociálních
sítích a vyhlášeny obecním rozhlasem.

Ò 6. 2. 2021 – Kojákovice
8.00 hodin - masopustní průvod - sraz u obecní budovy
19.00 hodin - zábava - obecní budova Kojákovice

hraje: Venkovanka

Ò 6. 2. 2021 – Lipnice
10.00 hodin - masopustní průvod
19.00 hodin - zábava - hostinec Hrachoviště

Ò 12. 2. 2021 – Dětská masopustní koleda
9.00 hodin - masopustní vystoupení žáků

ZŠ a MŠ Jílovice na návsi
poté masopustní průvod školáků obcí

Ò 12. 2. 2021 – Jílovice nádraží
16.00 hodin - masopustní průvod
19.00 hodin - posezení s masopustní koledou v hostinci

U Tomášků s dechovou hudbou

Ò 13. 2. 2021 – Jílovice
8.00 hodin - masopustní průvod
19.00 hodin - zábava - KD Jílovice - hraje: Regent

Ò 20. 2. 2021 – Šalmanovice
8.00 hodin - masopustní průvod Jiterní Ves,

Nepomuk, Šalmanovice
19.00 hodin - zábava - KD Šalmanovice - hraje: Regent

Ò 27. 2. 2021 – Kramolín
10. 00 hodin - masopustní průvod
19.00 hodin - zábava - hasičárna - hraje: Kramolínka

mapu v plném rozlišení najdete na

www.obecjilovice.cz pod záložkou vodovody
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Na začátku letošního smutného listopadu opustil Lipnici Adolf Školka,
kapelník a hudební skladatel, jehož věhlas překročil nejen hranice obce a
kraje, ale i státu.

První muzikantské krůčky Adolf Školka udělal v základní škole v Lip-
nici. Hudba ho uchvátila a neopustila celý život. Veřejně vystupoval zprvu
v poválečné jílovické dechové kapele, která nechyběla při žádné slavnosti,
od masopustu až po Boží tělo. Po dvouleté vojenské službě strávené v po-
sádkové hudbě pracoval v pivovaru Budvar a zároveň hrál v tamním závod-
ním dechovém orchestru. V roce 1963 se stal jeho kapelníkem a po krátkém
čase jej přejmenoval na kapelu Budvarka.

Zásluhou zajímavých rozhlasových nahrávek lidových písní Budvarka
pronikla na televizní obrazovky a přišly atraktivní nabídky k účinkování
doma i v zahraničí. Styl, kterým se Budvarka prosadila, byl vzorem pro
mnoho dechových kapel, a nejen v jižních Čechách. V roce 1981 Áda Škol-
ka s Budvarkou nahrál v Supraphonu skladbu Černý cikán – a byla z toho
nejprodávanější gramofonová deska v celém Československu. Černý cikán
se líbil i v zahraničí (v USA se dodnes hraje pod názvem Haunted Garret).
V čele Budvarky stál Áda Školka do poloviny 80. let. Po návratu z americ-
kého turné musel kvůli politickým tlakům Budvarku opustit. Zanedlouho
založil Budějckou kapelu a obnovil pražskou kapelu Valdaufinka.

Adolf Školka se snažil nejen dobrou hudbou rozdávat lidem dobrou ná-
ladu, ale také o to, aby se dechová hudba v bu-
doucnosti neztratila. Po roce 1995 se věnoval,
podle zahraničních vzorů, zakládání a organizo-
vání hudebních festivalů na různých místech
v kraji. Zasloužil se, že každým rokem v červnu
probíhá i festival v Jílovicích. Stopa Adolfa
Školky v české dechovce je nesmazatelná.

Stanislav Kroupa

V úterý 3. listopadu odešel známý skladatel, ale i manžel, tatínek, dědeček a pradědeček, pan
Adolf Školka z Lipnice. Áda zemřel ve věku úctyhodných 86 let. Kým vlastně byl? Narodil se 1. květ-
na 1934 v Lipnici. Od útlého dětství se věnoval hudbě. Hrál na několik hudebních nástrojů, účinkoval
v řadě dechových kapel a orchestrů. Dvě kapely nesou dodnes jeho jméno. Adolf Školka založil kape-
lu Budvarku, Velký dechový orchestr města České Budějovice, Velký smyčcový orchestr Karla Val-
daufa, Valdaufinku Ády Školky a Budějckou kapelu Ády Školky. Stál na samém počátku doby, kdy
dechovka dobývala svět. Složil nebo upravil 386 písniček, mnoho z nich dodnes slýcháváme v rádi-
ích. Navštívil nespočet zemí, kde rozdával lidem krásnou českou muziku. Jeho život nebyla jen pro-
cházka růžovou zahradou. V dobách největší slávy na vlastní kůži poznal i záporné lidské vlastnosti
jako závist a zlobu, zvláště tehdejšího režimu. Byl neprávem odsouzen a ve vazbě strávil půl roku.
V těchto nelehkých chvílích mu byla oporou manželka, jeho rodina a přátelé. Jako skladatel je Adolf
Školka zapsaný v Guinessově knize rekordů, složil totiž 46 skladeb na téma města a obce. Svůj muzi-
kantský život zasvětil skladatelské činnosti, lásce k hudbě a k jižním Čechám, kam se vždy rád vracel.
Poslední léta strávil doma v přítomnosti své rodiny a milující manželky Marie. Vzhledem k situaci
bohužel nemohlo proběhnout poslední rozloučení se všemi, kteří by se ho byli rádi zúčastnili. Až
pominou všechna dosavadní vládní opatření, rozloučíme se s Ádou na hřbitově v Mladošovicích.

Rodina Školkova
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Hned na úvod musím sdělit, že se zájezd
všeobecně líbil.

Dne 9. 9. 2020 se pořádal zájezd pro senio-
ry, který nám připravila Obec Jílovice. Sraz
byl v 7 hodin ráno. Byli jsme dochvilní, zato
autobus nepřijížděl. Pár účastníků to neslo ne-
libě, že musí stát a čekat. Stalo se, že autobus
meškal proto, že se nevyznal v objížďce,
která byla nově utvořena, a ve které jsme se
těžko orientovali my místní, natož řidič velké-
ho autobusu, který patřil společnosti z České-
ho Krumlova. Telefonickou navigací panem
místostarostou se dostavil s téměř hodino-
vým zpožděním. Velice se omlouval a bylo
vidět, že ho to mrzí.

Nastoupili jsme a vydali se směr Č. Krum-
lov, kde byla zajištěna prohlídka zámku. Zde
nastal další problém. Uznávám, na zámek je to
pěkný krpál, ale každý jihočech ví, že Státní
zámek Č. Krumlov je na kopci.

Šlo se ve stínu, nikdo nemusel pospíchat,
mohl se zastavit, vydýchat, bylo času dost.
Přesto se našli takoví, kteří remcali. Místo to-
ho, aby si řekli: „já to zvládl-a, nezhroutil-a
jsem se, to jsem ale frajer, frajerka“. Prohlíd-
ka byla zajímavá také proto, že paní, která nás
provázela, byla fundovaná a řekla nám toho
určitě víc, než bylo její povinností. Já jsem
byla unesena květinovou výzdobou. Hned vy-
padají prostory zámeckých komnat příjem-
nější, teplejší.

Po prohlídce byl rozchod. Každý si mohl
projít historické jádro, posedět v některé cuk-
rárně, hospůdce, kavárničce a popíjet dobrou
kávičku nebo si dát něco na zoubek. Vždyť
Český Krumlov je jedno z nejhezčích jihoče-
ských měst a navíc jsme si ho mohli užít bez
většího množství cizinců. Další zastávkou byl
oběd v restauraci ve Volarech. Byl velice po-
vedený, dobrý. A bylo potřeba ho zapít nabí-
zeným pivíčkem. Odpočinuli jsme si a hurá za
další nabídkou. V Lenoře jsme navštívili Mu-
zeum skla. Prohlídka byla bez komentáře, ale
vystavené objekty byly dobře popsány. Celá
výstava byla provázena dobovými fotografie-
mi. Cestou autobusem jsme zahlédli venkovní
pec na chléb, který snad pečou jednou do
měsíce. Měli jsme smůlu, že jsme nejeli v ten
správný den. Určitě je to dobrá atrakce pro
turisty.

Pak následovala návštěva zemědělské
farmy Vlčí jámy. Paní majitelka udělala
přednášku o produkci, ekonomických prob-
lémech, zmínila se o zlobě a závisti, která je
provází ze strany konkurence, ale i lidí v oko-
lí. Bohužel jí slyšelo jen pár lidí v její blíz-
kosti. Škoda. Vím, že nás do potravinářského
provozu nemohou pustit, ale těšila jsem se a
ne jen já, na skleníky, které provozují spolu
s bioplynovou elektrárnou. Na závěr nám by-
lo nabídnuto, abychom si nakoupili jejich
mléčné výrobky.

Vraceli jsme se domů určitě unaveni, ale
na závěr jsme byli odměněni pohledem z au-
tobusu na krásný kraj kolem Vltavy a Lipen-
ské přehrady.

Za všechny účastníky zájezdu děkuji naší
obci za krásně prožitý slunečný den, plný
zážitků.

Daniela Beránková

PEČOVATELSKÁ SLUŽBA ARCHA
V JÍLOVICÍCH poskytuje:
– Pomoc při osobní hygieně, oblékání a jídle
– Pomoc s oblékáním, koupáním, pohybem
– Dohled nad nemocným, zástup pečujícího
– Úklid, praní, žehlení
– Donáška nákupu, pochůzka
– Doprovod k lékaři, na úřad a jiné

Sazebník služeb

Péče o klienta 65 Kč/30 min.

Úklid, praní, žehlení 65 Kč/30 min.

Donáška nákupu 35 Kč

Pochůzka (úřad, lékárna) 50 Kč

Doprovod klienta ven 65 Kč/30 min.

Kontakt:
Tel. 777 620 973
(I. Šopejstalová,
soc. pracovnice)
Tel. 399 499 936
(kancelář: 7.00 – 15.00 h)
www.archaborovany.cz
E-mail: info@archaborovany.cz

Archa oblékla nový kabát
Díky projektu „ČSOB pomáhá regionům“ se

nám v červnu podařilo oslovit více než čtyři de-
sítky dárců a získat tak 63 338 Kč na pořízení ná-
bytku. Máme velkou radost. Na začátku října

jsme mohli do nově vymalovaných prostor zá-
zemí a kanceláře nechat namontovat už hotový
nábytek. A jsme jako v novém. Velké poděko-
vání ČSOB, všem dárcům a podporovatelům a
v neposlední řadě truhláři panu Votrubovi.

M. Strapková

Vánoční čas v covidu

Vánoce jsou již za dveřmi. Zatím nikdo z nás
netuší, jaké vlastně budou. Možná bez vánočních
trhů a vůně punče. Možná bez společného zpívá-
ní koled, bez vánočních setkávání, ale na dru-
hou stranu možná i bez zběsilého nakupování
a shonu.

V tomto čase bude více než kdy jindy důleži-
tá NADĚJE. Naděje v dobro a úspěšnou bu-
doucnost. Když se naše mysl soustředí na něco
pozitivního, stává se naděje silným a živým pro-
žitkem. Pozitivní věc může být u každého jiná.
Květiny, které pěstuji a vidím, jak rostou, vůně
kávy, radost z dobré krmě, do zlatova upečené
vanilkové rohlíčky nebo odpolední procházka
přírodou atd. Vím, že je velmi těžké v současné
době si naději udržet.

Proto zkusme adventní dobu prožít jinak.
Mysleme pozitivně a rozdávejme si navzájem
ÚSMĚVJ.

Klidné prožití svátků vánočních a do nového
roku 2021 hlavně hodně zdraví přeje celý tým pe-
čovatelské služby.

T. Umlaufová

Nastal podzim a s ním i již tradiční výlov obecní nádrže v Lipnici, uskutečněný 7.11.2020. Za roz-
břesku, po rozvezení veškerého náčiní, se rybáři začali chystat k prvnímu ,,zátahu“. Jelikož bylo pot-
řeba slovit nádrž celou, nechytalo se do sítě, ale za pomoci keserů a saků. Rybáři si počínali zkušeně,
chytali jednu rybu za druhou. Mezi úlovky byl tradiční kapr, štika, amuři, ale i líni a nějaká drobotina.
Po úspěšném slovení a řádném rozbrakování se některé úlovky rozdaly a zbytek menších ryb se vrátil
zpět do nádrže.

Děkujeme všem zúčastněným za pomoc a příjemnou atmosféru.

Kvůli covidu se bohužel neuskutečnily rybí hody, které následují vždy večer po výlovu. Taktéž se
neuskutečnilo ani Lipnické posvícení. Stromeček svítit bude, ale k příchodu Mikuláše nejspíš nedo-
jde. Prosíme o sledování vývěsky a plakátů.

Tereza Zemanová

¢
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Září, měsíc, kdy to všechno ještě fungovalo
„normálně“, kdy jsme ještě mohli být všichni
spolu. Při dnešním lockdownu skoro jako sci-fi,
ale představte si, že si SDH Šalmanovice ke kon-
ci září uspořádalo dohasnou.

Ráno začaly přípravy na hřišti. Místní ženy se
chopily hrnců, nožů a vařeček, aby připravily ně-
co k zakousnutí a něco teplého do břicha, když
Šalmanovice čekala „taková“ událost. Pod per-
golou se v dopoledních hodinách linula vůně
z kotlíkového guláše, cuketové pochoutky nebo
pravých českých bramboráků. To místní chlapi
zase naskákali do svých traktorů, zapřáhli vleky
a začali objíždět jednotlivá stavení v Nepomuku,
Jiterní Vsi a Šalmanovicích a sváželi připravený
železný šrot. Po takové dřině musela zaručeně
přijít odměna. Když chlapi odvezli železo, přišli
na hřiště chvilku odpočinout a poobědvat.

V odpoledních hodinách začala dohasná.
Žádný připravený program, žádné soutěžení,
ani žádné scénky. Tentokrát to bylo „jenom“
o setkání na kus společné řeči, popovídat si
o životě, pořádně se zasmát, zavtipkovat, popít
nějakou tu štamprličku, užít si volný čas a pros-

tě jen být spolu. Sešlo se celkem hodně lidí. Do-
hasná byla také dnem, kdy k SDH Šalmanovice
přibyla další členka Iva, která v podvečer akce
vyplnila přihlášku. A tak je nás zase o jednoho
více. Pod rouškou tmy bez (ještě nepovinných)
roušek jsme si povídali, zpívali, tančili a vese-
lili se, i když hudba hrála jenom z reprobeden.
Krásné časy, skvělá doba.

Po říjnových volbách jsme v covidové době
zpět se vším všudy. A tak se kvůli vládním opa-
třením musel v Šalmanovicích odložit – zrušit i
dětský karneval, který je tak velmi oblíbený.
Tradiční rozsvícení vánočního stromku se také
nekoná. I když stromeček si určitě krásně nazdo-
bíme a rozsvítíme. A děti si budou moci poslat
dopis Ježíškovi skrze našeho tolik osvědčeného
pošťáka, který na náves připravil dopisní schrán-
ku, do které si děti svá tajná přání mohou vhodit.
Pomalu nám začíná adventní čas, a tak si pojďme
všichni společně přát, aby tahle covidová doba
byla co nejrychleji za námi a my se mohli spolu
zase normálně bavit, podávat si ruce a ukazovat
si navzájem své úsměvy.

Lucka Králová

28. října si připomínáme vznik samostatné-
ho Československého státu. V Kojákovicích
každý rok tento svátek oslavujeme slavnost-
ním položením věnce k pomníku padlých vo-
jínů v 1. světové válce, a to za přítomnosti
velkého množství přihlížejících. Rovněž bý-
vá lampionový průvod.

V této těžké době se tato velká akce letos
nemohla uskutečnit, a tak byl alespoň za dodr-
žení všech opatření a bez účasti diváků, polo-
žen věnec k pomníku dvěma zástupci našeho
hasičského sboru. Taktéž se nemohlo usku-
tečnit společné motání věnce kojákovických
žen, a tak se tohoto nelehkého úkolu ujala na-
še členka Lucka Šimánková a za pomoci své
rodiny vytvořila krásný věnec, za což jí patří
velký dík.

Všichni pevně věříme, že příští rok oslaví-
me říjnový svátek jaksepatří.

za SDH Kojákovice Jitka Petráková

¢

V sobotu 12. září se podruhé v Jílovicích,
v příjemném prostředí hájku pod Veskou, usku-
tečnil 9. ročník jihočeského DVOJKOLODĚNÍ,
který zorganizovala Orel jednota Jílovice.

Příjemná atmosféra, krásné počasí i zajímavý
doprovodný program přilákaly nejednoho spor-
tovního nadšence i rodiny s dětmi.

Na start se postupně postavilo 28 závodních
dvojic ve 4 kategoriích – muži, ženy, smíšené
dvojice a smíšené dvojice se součtem věku nad
75 let. Soutěžní dvojice nejprve absolvovaly jíz-
du na dvojkole na okruhu cca 10 km, poté od háj-
ku (startu) k Veskému rybníku jeden z dvojice
běžel a druhý jel na koloběžce, přičemž se soutěží-
cí mohli libovolně střídat v běhu a jízdě na kolo-
běžce. Na Veském rybníku byla vytýčena trasa,
kterou dvojice absolvovaly společně v jízdě na ká-
noi. A poté se opět koloběžkoběhem dostali zá-
vodníci zpět do cíle. Dvojkolo, koloběžku i kánoi
si mohly posádky před závodem vyzkoušet a je-
jich zapůjčení měly zajištěné v rámci závodu.

Nejen pro všechny účastníky závodu bylo zajiš-
těno občerstvení a doprovodný program – zejména
pro naše nejmenší byl opět nachystán skákací hrad
a letos nově nafukovací lezecká stěna. Nechybě-
la opět ani oblíbená slackline.

Za hladký průběh akce patří velký dík všem
organizátorům a dobrovolníkům! Vřelý dík pat-
ří také všem sponzorům (např. lihovar Anton
Kápl), díky kterým jsme mohli zajistit věcné ce-
ny a Stáně Měchurové za krásné perníkové me-
daile. A v neposlední řadě patří velký dík Obci

Jílovice za poskytnutí prostoru a technického zá-
zemí!

Odkaz na fotogalerii z letošního ročníku a
další informace o závodu je možné nalézt na we-
bových stránkách www.dvojkolodeni.cz. Děku-
jeme VŠEM, kdo přispěli ke skvělé atmosféře, a
budeme se na Vás těšit v příštím roce u jubilejní-
ho 10. ročníku jihočeského DVOJKOLODĚNÍ.

Za Orel jednotu Jílovice Anna Havelková
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Poslední letošní akce, kde se kramolínští mohli sejít, byla pouť. Tentokrát připadla na sobotu
12.9. Pozvání přijal i pan farář Urbitz, který nás provázel mší v Kapli Panny Marie Bolestné. Po
setkání v kapličce jsme se přesunuli do hasičárny, kde proběhlo tradiční pouťové setkání. Návště-
vou nás poctili mnozí kramolínští rodáci i rodačky, a tak se vzpomínalo, povídalo a veselilo do
pozdních odpoledních hodin. Farář chválil květinovou výzdobu v kapličce. Nejen za ni, ale i za
celoroční důslednou péči o pomník padlých ve 2. světové válce děkuji paní Janě Matuškové. Pře-
kvapivá byla hojná účast letošní kramolínské poutě. Doufám, že se ve zdraví zas všichni setkáme
i v roce příštím.

Mgr. Jana Školková

¢ KOKOSKY

¡ 6 bílků
¡ 270 g cukru (krystal)
¡ 300 g kokosu

Z bílků vyšleháme tuhý sníh, přidáme cukr
a ještě chvíli šleháme. (Nádobu na šlehání vy-
pláchneme studenou vodou a vytřeme rozříz-
nutým citronem.) Do vyšlehané hmoty zlehka
vmícháme kokos. Zdobícím sáčkem tvaruje-
me kokosky na plech vyložený pečícím papí-
rem. Pečeme (sušíme) v mírně předehřáté
troubě.

¢ MAROKÁNKY

¡ 250 ml smetany ke šlehání 33%
¡ 80 g cukru moučka
¡ 80 g kandovaného ovoce
¡ 80 g mandlí
¡ 20 g hladké mouky

Na mírném ohni svaříme šlehačku s cuk-
rem a s moukou (na kašičku). Vmícháme
kandované ovoce a nasekané mandle. Z vy-
chladlé směsi tvoříme na pečící papír pla-
cičky a upečeme (asi 165 °C – 15 minut
nebo dokud nezezlátnou). Z jedné strany
můžeme polít čokoládovou polevou.

¢ DOMÁCÍ CHLÉB

¡ 2 větší hrnky hladké mouky 00
¡ 1 hrnek žitné mouky (tmavé chlebové)
¡ 1 kávová lžička kmínu
¡ 1 lžička drceného kmínu
¡ 1 lžička sušeného droždí
¡ 2 lžičky soli
¡ 1 ½ až 2 hrnky vody
¡ Můžeme přidat slunečnicová nebo dýňová

semínka.

Mouku, kmín, droždí a sůl promícháme
ve vyšší míse, přidáme vodu a zaděláme řidší
těsto. Poprášíme moukou, zakryjeme a ne-
cháme kynout při pokojové teplotě (alespoň
8 hodin, občas promícháme). Troubu na-
hřejeme na 250 °C spolu s pekáčem s po-
klicí. Dno rozpáleného pekáče poprášíme
hladkou moukou, „nalijeme“ těsto, zakry-
jeme a pečeme asi hodinu. Upečený chléb
potřeme studenou vodou a necháme vy-
chladnout. Je potřeba vyzkoušet nádobu
na pečení, kastrol nebo ohnivzdornou mí-
su. Podobné je to s pečením.

Příjemné prožití svátků vánočních
a úspěšný rok  2021

přeje všem čtenářům zpravodaje
Marie Hadačová
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Staré přísloví praví: „Dvakrát nevstoupíš do stejné řeky“. To ale neplatí v případě letošního roku a
vzdělávání. Ani ve snu by mě nenapadlo, že nastane obdobná situace jako letos na jaře. Kdy jsme ze
dne na den čelili zcela nové, netradiční a smutné situaci. Stejně jako na jaře, i v tomto novém školním
roce, jsem paní učitelkou prvňáčků. V září usedlo do lavic 13 veselých, zvídavých a šťastných dětí.
Těšily se na novou cestu za poznáním, zážitky, výlety, kamarády. To však trvalo pouze měsíc a půl.
14.10. už děti do školy nenastoupily. A co bude dál? Tato otázka určitě zněla všem mým rodičům, kte-
ří se s touto situací ještě nesetkali. Všude z médií jsme slyšeli slovo distanční výuka! Ale je to provedi-
telné u prvňáčků, kteří neumí číst, psát ani počítat? U dětí, které se teprve se školou stihly trochu
seznámit, znají pár písmenek, dokáží se jakž takž orientovat v živé abecedě, spočítají kolik jsou dvě
jablíčka a jedno jablíčko? Je tato výuka efektivní? Můj názor je, že není. Prvňáčci jsou zcela výjimeč-
ní v tom, že by si co nejvíce měli věci osahat, zažít, upevnit, procvičit. A to si myslím, že přes počítač
prostě nejde. Ale nedá se nic dělat, i my jsme si museli s touto situací poradit. Stejně jako na jaře máme
s maminkami mých prvňáčků vytvořenou soukromou skupinku na WhatsAppu, kde komunikujeme
téměř celý týden. Maminky mi posílají vypracované úkoly dětí, točí mi videa, jak děti čtou, říkají bás-
ničky, počítají. Já jim vzápětí posílám zpětnou vazbu v podobě pochvalného komentáře k úkolům,
jedničky i smajlíky a občas natočím i nějaké video. Vše funguje naprosto senzačně. V minulém týdnu
jsme připojili i videohovor, kde jsem se s každým žáčkem spojila individuálně a během 45–60 minut
jsme si stačili popovídat, procvičit český jazyk i matematiku. Bylo vidět, že jim ten sociální kontakt chy-
bí a do jednoho se prý těší do školy. Musím uznat, že i moje emoce dostaly pěknou lekci. Děti mi moc
chybí, kolikrát jsem měla slzy v očích, jaké pokroky dělají a já to s nimi nemůžu prožívat ve škole.

Jedno bych určitě veřejně zmínila. DĚKUJI všem mým rodičům za spolupráci, vstřícnost a maxi-
mální ochotu! A všem dětem za jejich píli a snahu v této nelehké době.

S úctou Mgr. Gabriela Urbánková

Již od jara se naše škola musí, stejně jako
jiné školy, vyrovnávat se zcela novými pod-
mínkami výuky. Zákeřná epidemie obrátila
vzhůru nohama vše, co šlo. Velkou tíhu vzdě-
lávání na sebe museli převzít rodiče. Jarní
zavření škol jsme řešili většinou tak, že žáci
vypracované úkoly posílali vyučujícím vy-
fotografované přes internet či mobil, pří-
padně přinesli osobně do školy. Podzimní,
pro 1. stupně nečekaně rychlé zavření škol,
jsme rozšířili o možnost on-line výuky. Žáci
druhé až páté třídy mají každý den, kromě
pondělí, jednu nebo dvě hodiny výuky přes
Skype. V pondělí 9. listopadu máme za se-
bou první týden takové kombinované výuky.
My učitelé se snažíme s žáky probrat nebo
procvičit důležitou látku tak, aby nemuseli
pracovat pouze sami nebo s rodiči. Přestože
výuka přes Skype není povinná, tak se na-
prostá většina žáků pravidelně zúčastňuje a
podle ohlasů se jim spojení se školou a spo-
lužáky líbí. Má to také samozřejmě svá úska-
lí, je třeba mít dobrou techniku na připojení
a seznámit se s obsluhou počítače, ale naši
žáčci to velice dobře zvládají.

Mgr. Dagmar Lošková, učitelka ZŠ Jílovice

Jen co jsme se po jarní covidové přestávce my učitelky vrátily do mateřské
školy, tak zanedlouho nás čekalo další předčasné zkrácení školního roku. A to
z důvodu rekonstrukce MŠ.

Ukončení školního roku bylo pro nás a naše předškoláky hektické. Jednak
z důvodu koronavirové epidemie, ale také z důvodu, že rozloučení předškoláků
neprobíhalo jako obvykle. Pasování prvňáčků na zahradě za účasti žáků ze ZŠ
a rodičů se bohužel neuskutečnilo. Do toho jsme z MŠ už týden stěhovaly věci,
o kterých jsme věděly, že už dokonce týdne potřebovat nebudeme. Vše se dá-
valo do papírových krabic nebo igelitových pytlů a nosilo do prvního patra do
knihovny základní školy. V den, kdy školku opustily poslední děti, se odnášely
hračky na půdu do třetího patra i do knihovny. Nábytek se odvezl do kulturního
domu v Šalmanovicích. Poté se stala opuštěná budova rájem pro zedníky.

Zavření mateřské školy pro nás neznamenalo nastoupení na řádnou dovole-
nou. Musely jsme vybrat dlaždičky, koberec, nábytek, dveře, kliky, barvu dělí-
cí stěny a jiné věci. Každé pondělí následoval kontrolní den na stavbě, kterého
jsme se pravidelně účastnily.

Přišlo září a začátek nového školního roku. MŠ stále v rekonstrukci. Provi-
zorní provoz školky na úřadě. Až na konci září mohli podlaháři přijet položit
koberec. Hned, co byl koberec položen, dovezl se nábytek ze Šalmanovic do
malé třídy, nábytek do šatny a skříně do skladu hraček, které se musely ještě
předtím upravit na míru. Do velké třídy byl nábytek ve výrobě a přivezli ho
v námi stanovené době. Hurá, mohly se začít snášet krabice a pytle i hračky
z 1. a 3. patra. Ale jen co jsme snesly některé hračky a daly je na místo, topenáři
napustili topení, a co čert nechtěl, zjistilo se, že někde teče. Začalo se v malé tří-
dě sekat do zdi a všude ležel prach. Ráno, když jsme přišly do práce, se nám
chtělo brečet. Do toho jsme čekaly, až nám namontují protipožární stěnu, která
se také neobešla bez komplikací (vyhořela jednotka a opět štukování a malová-
ní zdí). Zase všude prach. Konečně řemeslníci přijeli namontovat dělící stěnu
mezi třídy a pokračovalo sekání do zdí, štukování, malování, prach. Stále štafle
ve třídě, a to měly být už na místě všechny hračky, stoly, židličky. Ve třídě to
vypadalo jako ve velkém skladišti a děti už prakticky stály za dveřmi.

Nakonec to za nás vyřešila počítačová síť, která spadla na stavebním úřadu
v Trhových Svinech a tím zdržela zahájení provozu naší mateřské školy.

Vše se tedy stihlo a my můžeme od 12. října 2020 pracovat v pěkném zmo-
dernizovaném prostředí. Tak doufejme, že nám pobyt v nových podmínkách
zase něco nepřekazí.

Bc. Gabriela Podoláková, učitelka MŠ Jílovice

Jak jistě víte, již od června letošního roku probíhala v naší mateř-
ské škole rozsáhlá rekonstrukce. Cílem tohoto počínání bylo zmo-
dernizovat prostor naší mateřinky a zároveň navýšit její kapacitu.
Museli jsme tedy zásadním způsobem omezit provozní dobu. Už
v červnu jsme uzavřeli celou MŠ a obnovení vyučovacího procesu
bylo v plné míře umožněno až začátkem října. To samozřejmě kladlo
zvýšené nároky i na rodiny našich budoucích školáčků. Zde je nutno
rodičům moc poděkovat a konstatovat, že se s touto situací vyrovnali
se ctí.

V tomto období byly všechny prostory, jak se říká od podlahy,
zrekonstruovány. Všechny rozvody byly vyměněny, omítky znovu
naneseny, zrekonstruováno topení, byla přistavěna nová šatna a
umývárna a prostor zvětšen tak, aby mohla být umístěna i druhá tří-
da. Všechny místnosti byly zmodernizovány a přizpůsobeny sou-
časným trendům. Celá rekonstrukce neproběhla bez problémů, které
se ovšem při stáří školní budovy samozřejmě nedaly vyloučit. Když
už bylo téměř hotovo, přidalo se i zdržení při schvalování rekon-
strukce způsobené několikadenním výpadkem počítačové sítě na
Městském úřadě v Trhových Svinech.

12. října 2020 jsme ale mohli začít se zkušebním provozem. Byly
nově otevřeny 2 třídy pro 35 dětí. Tím pádem se rozrostl i pedagogic-
ký sbor naší mateřské školy. S dětmi nyní pracují pod odborným ve-
dením našich stávajících učitelek Yvetty Syrovátkové a Gabriely
Podolákové nově i Eva Zemanová a Veronika Kyselová. Příprava na
znovuotevření byla velmi náročná. Museli jsme se poprat s kompli-
kacemi při dokončování stavby, s přemístěním obrovského množ-
ství věcí a pomůcek z náhradních prostor a kabinetů do nového,
pořizování zcela nového vybavení, připravení všech prostor, novou
výzdobou, novou organizací apod.

Do toho ještě probíhal náhradní provoz mateřské školy a sílila co-
vidová pandemie.

Nicméně se vše podařilo a jsem rád, že tímto způsobem mohu po-
děkovat všem, kteří se na této velké akci podíleli. Zvláštní poděkování
pak bych rád věnoval našim učitelkám a zaměstnancům mateřské ško-
ly, kteří za sebou zanechali obrovský kus práce s nasazením všech
svých sil i svého zdraví.

Mgr. Jiří Havel, ředitel ZŠ a MŠ Jílovice
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Pohled do třídy Velkého království po vybagro-
vání podlahy a otlučení omítky dne 30.6.2020.

Na obrázku vlevo práce ve Velkém království (třída pro starší děti) 22.7.2020.
Vpravo současný stav.

Bagřík v Malém království  30.6.2020.

Pohled do chodby od vchodu do ZŠ směrem k sil-
nici (východ z MŠ) dne 30.6.2020.

Vlevo je vidět třídu Malého království (třída pro mladší děti) dne 22.7.2020
Vpravo je současný stav.

Vlevo je opět Malé království. Jsou vidět dveře do chodby.
Vpravo současný stav.
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Umývárna, která zaujímá polovinu nové přístavby mateřské školy, za zíd-
kou jsou záchůdky pro děti. Chodba od vchodu do MŠ směrem ke dveřím do ZŠ. Vpravo je vchod do šatny.

Šatna pro děti, která vznikla v polovině přístavby blíže k silnici.
Třída Malého království. Vpravo je vidět dělící shrnovací stěna, která dělí
celý prostor na dvě třídy.

Třída Velkého království.

Vpravo vchod do Velkého království. Naproti za zavřenými dveřmi je sklad
lehátek. Je to bývalý prostor pod schodištěm do ZŠ a přístup do kotelny.
Vchod do kotelny je nyní zvenku.

== DŮM, BYT, ZAHRADA ==

HODINOVÝ
MANŽEL

-- opraví --
--- vymaluje ---
-- smontuje --

Udělá vše
na co si netroufáte

JIŘÍ HOMER
=== tel. 607 639 486 ===

j.homeri@seznam.cz



14 JÍLOVICKO prosinec 2020

Vydavatel: Obec Jílovice, 373 32 Jílovice 170. IČ: 00245038 pod evidenčním číslem MK ČR E 17772.
Redakční rada: Martina Korandová, Ing. Lucie Beránková, Věra Jindrová, Yvetta Syrovátková, Mgr. Jana Školková.
Počet výtisků: 400 ks. Sazba a tisk: JAVA Třeboň.

Kontakt pro zasílání příspěvků:

Martina Korandová,
ma.korandova@seznam.cz, tel. 724 715 264
Obec Jílovice,
oujilovice@seznam.cz, tel. 386 325 110

Příští vydání zpravodaje
připravíme v březnu 2021

Uzávěrka příspěvků je 28. února 2021 včetně.
Příspěvky zaslané po termínu uzávěrky

již nebudou v březnovém vydání
zpravodaje zveřejněny.

ELEKTRO - REVIZE
n domovních a bytových rozvodů a hromosvodů

n domovních přípojek a elektroměrů

n ručního nářadí, el. strojů a svařovacích zařízení

Ing. ŠAFÁŘ Petr
Jílovice 56    +420 724 936 539    isafi@seznam.cz

P.F. 2021

Správné řešení ze str. 11


